
Wyciąg z Protokołu Elektronicznego nr XLVII/2022 

Z XLVII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Pruszcz Gdański,  

która odbyła się dnia 25 listopada 2022 r.  
 

W XLVII Sesji Rady Gminy Pruszcz Gdański uczestniczyli: Wójt Gminy – Magdalena 
Kołodziejczak, Zastępca Wójta – Daniel Kulkowski oraz Radca Prawny – Robert Dargiewicz. 
 
I. SPRAWY REGULAMINOWE:  
1. Otwarcie Sesji.  
Otwarcia XLVII Sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Pan Marek Kowalski o 
godzinie 9:04. 
2. Stwierdzenie Quorum.  
Przewodniczący obrad stwierdził quorum na podstawie obecności Radnych. Ustawowy skład 
Rady Gminy Pruszcz Gdański wynosi 21 Radnych, w momencie rozpoczęcia sesji obecnych 
było 18 radnych.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – zapytał, czy ktoś ma uwagi do 
porządku obrad sesji.  
Pan Szymon Benedyk – zawnioskował, aby punkt „Rozpatrzenie projektów uchwał” umieścić 
przed punktem „Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym”.  
Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Pana Szymona Benedyka. W wyniku 
głosowania (w głosowaniu wzięło udział 18 osób) 16 osób głosowało za, 2 osoby wstrzymały 
się od głosu. Rada Gminy przyjęła wniosek.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kowalski – stwierdził, że porządek obrad został 
przyjęty z uwzględnioną zmianą.    
 
4. Przyjęcie protokołu XLVI sesji.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – zapytał, czy Radni mają uwagi do 
protokołu XLVI Sesji Rady Gminy.  
Nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – poinformował, że protokół z XLVI Sesji 
Rady Gminy został przyjęty bez uwag.  
 
Pan Remigiusz Kwieciński dołączył do sesji.  
 
II. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
1. zmiany uchwały budżetowej na rok 2022 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 
Pani Weronika Chmielowiec – zapytała o rozbudowę przedszkola w Borkowie.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na pytanie. 
Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał o budowę ul. Makowej w Straszynie.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pan Andrzej Chmielewski – poinformował, że chciał poruszyć ten sam temat.  
Pan Janusz Sampolski – zwrócił uwagę, że sporo inwestycji drogowych nie zostało 
zrealizowanych w 2022 roku. Przytoczył kilka przykładów. Zapytał, dlaczego taka sytuacja 
ma miejsce.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła wyjaśnień dotyczących powyższej kwestii.  
Pan Janusz Sampolski – odniósł się do wypowiedzi Pani Wójt.  
Pan Remigiusz Kwieciński – zaproponował, aby Przewodniczący Komisji odczytywali na 
sesji szczegółowe wynik głosowania w sprawie opiniowania projektów uchwał.  



Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – poinformował, że będzie wnioskował 
o wniesienie do projektu uchwały budżetowej na 2023 zadania „Dokumentacja projektowa na 
rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 226 na odcinku od skrzyżowania z ul. Czeremchową do 
skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 222 w msc. Jagatowo, polegającej na budowie ścieżki 
pieszo – rowerowej” oraz zadania „Projekt techniczny chodnika wzdłuż ul. Żurawiej w 
Jagatowie. Zapytał, na jakim etapie jest przetarg na ul. Żurawią w Jagatowie.  
Zastępca Wójta Pan Daniel Kulkowski – udzielił odpowiedzi na pytanie.  
Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 13 osób, 4 przeciw, 
2 osoby wstrzymały się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/120/2022 z dnia 25 
listopada 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2022.  
 

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2036 
Projekt uchwały przedstawiła M. Lica – Skarbnik Gminy. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 
Nie zgłoszono.  
Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 13 osób, 4 przeciw, 
2 osoby wstrzymały się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/121/2022 z dnia 25 
listopada 2022 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2036.  
 

3. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
Projekt uchwały przedstawiła M. Kraska – Kierownik Referatu Podatków i Opłat. Komisja 
Budżetu i Rozwoju Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 
Pan Remigiusz Kwieciński – stwierdził, że podwyższenie stawki podatku jest jak 
najbardziej zrozumiałe w obecnych czasach.  
Pan Jerzy Kornacki – zwrócił uwagę, że nie zastosowano maksymalnych stawek podatku, 
które dopuszcza Ministerstwo Finansów.  
Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 14 osób, 4 przeciw, 
1 osoba wstrzymała się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/122/2022 z dnia 25 
listopada 2022 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  
 
4. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
Projekt uchwały przedstawiła M. Kraska – Kierownik Referatu Podatków i Opłat. Komisja 

Budżetu i Rozwoju Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  
Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 
Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/123/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.  
 

5. powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy 
społecznej Gminie Miasta Gdańska 
Projekt uchwały przedstawiła E. Drzazga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Komisja Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki Społecznej 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  
Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 



Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/124/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 
powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy społecznej 
Gminie Miasta Gdańska.  
 
6. powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy 
społecznej Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański 
Projekt uchwały przedstawiła E. Drzazga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Komisja Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki Społecznej 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 

Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/125/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 

powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy społecznej 

Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański.  

 
7. powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy 
społecznej Gminie Pszczółki 
Projekt uchwały przedstawiła E. Drzazga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Komisja Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki Społecznej 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 

Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/126/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 

powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy społecznej 

Gminie Pszczółki.  

 

8. powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy 
społecznej Gminie Suchy Dąb 
Projekt uchwały przedstawiła E. Drzazga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Komisja Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki Społecznej 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 18 osób, 1 osoba nie 

oddała głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/127/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku 

w sprawie powierzenia w 2023 roku wykonywania zadań publicznych z zakresu pomocy 

społecznej Gminie Suchy Dąb.  

 

9.  zmiany uchwały nr XXV/102/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 16 
listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Mokry Dwór 
2 projekty uchwał dotyczące zmian statutów sołectw przedstawiła M. Grzegorczyk – 

Sekretarz Gminy. Komisja Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki 

Społecznej zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 



Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/128/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku zmieniającą 

uchwałę nr XXV/102/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 16 listopada 2016 r. w 

sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Mokry Dwór.  

 

10.  zmiany uchwały nr XXV/108/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 16 
listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wiślinka  
Komisja Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki Społecznej 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 

Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/129/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku zmieniającą 

uchwałę nr XXV/108/2016 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 16 listopada 2016 r. w 

sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wiślinka.  

 
11. przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Pruszcz Gdański na rok 2023 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
Projekt uchwały przedstawiła W. Krok-Kuzmanow – pracownik merytoryczny. Komisja 

Bezpieczeństwa, Samorządności Lokalnej, Zdrowia i Polityki Społecznej zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. Członkowie Komisji poprosili, aby przy promowaniu Programu 

kwoty zostały rozbite na konkretne zadania.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odniosła się do prośby Członków Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał o formę rozliczania organizacji pozarządowych.  

Pani Wiktoria Krok-Kuzmanow – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  

Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał, czy sprawozdania organizacji, które rozliczają się z 

gminą są dostępne do wyglądu.  

Pani Wiktoria Krok-Kuzmanow – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  

Pan Andrzej Chmielewski – udzielił dodatkowych wyjaśnień dotyczących powyższego 

tematu.  

Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał, czy wnioski konkursowe są składane na papierze czy 

przez program „Witkac”.  

Pani Wiktoria Krok-Kuzmanow – udzieliła odpowiedzi na pytanie. 

Pani Monika Ficek – zapytała, czy Program kończy się ewaluacją.  

Pani Wiktoria Krok-Kuzmanow – udzieliła odpowiedzi na pytanie. 

Pani Monika Ficek – zaproponowała, aby w przyszłości dokonywać ewaluacji.  

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – odniosła się do tematu ewaluacji.  

Pan Janusz Sampolski – zapytał, ile organizacji pozarządowych działa na terenie Gminy 

Pruszcz Gdański; czy organizacje mocno konkurują lub czy są to pojedyncze oferty.  

Pani Wiktoria Krok-Kuzmanow – udzieliła odpowiedzi na pytanie. 

Pan Andrzej Chmielewski – udzielił dodatkowych wyjaśnień dotyczących ilości organizacji 

pozarządowych.  

Pani Monika Ficek – odniosła się do tematu kosztów ewaluacji oraz źródeł ich pokrycia.  

Pan Andrzej Chmielewski – omówił sposoby ewaluacji.  

Pani Monika Rynkowska – stwierdziła, że ewaluacja jest ważnym zagadnieniem.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 

Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/130/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Pruszcz Gdański na rok 2023 z organizacjami 



pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie.  

 

12. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Pruszcz Gdański – część wyżynna fragmentu obrębu geodezyjnego Jagatowo   
Projekt uchwały przedstawiła U. Twarowska – pracownik merytoryczny.  Komisja Rolnictwa, 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 

Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/131/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pruszcz 

Gdański – część wyżynna fragmentu obrębu geodezyjnego Jagatowo.    

 

13. nabycia na rzecz Gminy Pruszcz Gdański prawa użytkowania wieczystego 
działek nr 234, 235, 236 obręb Juszkowo oraz działek nr 91/8, 91/12, 91/14 obręb Straszyn 
Projekt uchwały przedstawiła A. Ulenberg-Kowalczyk – pracownik merytoryczny.  Komisja 

Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała, że w związku z planowaną 

reaktywacją trasy kolejowej nr 229, nabycie tych działek, pozwoli na urządzenie parkingów i 

właściwego dojazdu.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 18 osób, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/132/2022 z dnia 25 listopada 

2022 roku w sprawie nabycia na rzecz Gminy Pruszcz Gdański prawa użytkowania 

wieczystego działek nr 234, 235, 236 obręb Juszkowo oraz działek nr 91/8, 91/12, 91/14 

obręb Straszyn.  

  

14. przyjęcia „Gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 
mieszkańców Gminy Pruszcz Gdański z tytułu gospodarowania odpadami 
komunalnymi”  
Projekt uchwały przedstawiła K. Kwiatek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Pan Remigiusz Kwieciński – stwierdził, że potrzebny jest bardziej sprawiedliwy system 

rozliczania opłat za odpady komunalne, wtedy programy osłonowe nie będą potrzebne.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 18 osób, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/133/2022 z dnia 25 listopada 

2022 roku w sprawie przyjęcia „Gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia 

wydatków mieszkańców Gminy Pruszcz Gdański z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi”.  

 

 

 

 



15. zmiany uchwały XIX/71/2020 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 23 lipca 2020 r. 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Pomorskiego 
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja Budżetu i 

Rozwoju Gminy zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 16 osób, 2 przeciw, 

1 osoba wstrzymała się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/134/2022 z dnia 25 

listopada 2022 roku w sprawie zmiany uchwały XIX/71/2020 Rady Gminy Pruszcz Gdański z 

dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Pomorskiego.  

 

16. zmiany uchwały XXXIII/116/2021 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 listopada 
2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gdańskiemu  
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Pan Janusz Sampolski – poinformował, że na Komisji Budżetu głosował przeciwko 

projektowi uchwały. 

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 15 osób, 2 przeciw, 

2 osoby wstrzymały się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/135/2022 z dnia 25 

listopada 2022 roku w sprawie zmiany uchwały XXXIII/116/2021 Rady Gminy Pruszcz 

Gdański z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Gdańskiemu.   

 

17. uchylenia uchwały XXXIII/119/2021 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 
listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gdańskiego  
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 

Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/136/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 

uchylenia uchwały XXXIII/119/2021 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 listopada 2021 

r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gdańskiego.  

 

18. uchylenia uchwały nr XXXIII/120/2021 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 
listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Pomorskiego  
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała projekt 

uchwały negatywnie. Komisja Budżetu i Rozwoju Gminy zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 9 osób, 3 przeciw, 7 



osób wstrzymało się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/137/2022 z dnia 25 

listopada 2022 roku w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/120/2021 Rady Gminy Pruszcz 

Gdański z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Pomorskiego.  

 

19. uchylenia uchwały nr XXXIII/121/2021 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 
listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 
Pomorskiego  
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja Budżetu i 

Rozwoju Gminy nie wydały opinii na temat projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 10 osób, 5 przeciw, 

4 osoby wstrzymały się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/138/2022 z dnia 25 

listopada 2022 roku w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/121/2021 Rady Gminy Pruszcz 

Gdański z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Pomorskiego.   

 

20. uchylenia uchwały nr XXXIII/122/2021 Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 
listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Gdańskiego  
Projekt uchwały przedstawił P. Czajkowski – Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisja Budżetu i 

Rozwoju Gminy zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 10 osób, 3 przeciw, 

6 osób wstrzymało się od głosu. Rada Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/139/2022 z dnia 25 

listopada 2022 roku w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/121/2021 Rady Gminy Pruszcz 

Gdański z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIII/122/2021 Rady 

Gminy Pruszcz Gdański z dnia 26 listopada 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Gdańskiego.   

 

Pan Remigiusz Kwieciński – złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przekazania wniosku dotyczącego uruchomienia dodatkowych kursów 

linii komunikacyjnej 823 w godzinach szczytu.   

Nastąpiło głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Pana Remigiusza Kwiecińskiego. W 
wyniku głosowania (w głosowaniu wzięło udział 19 osób) 15 osób głosowało za, 3 przeciw, 1 
osoba wstrzymała się od głosu. Rada Gminy przyjęła wniosek.   
 

21. przekazania wniosku (dot. uruchomienia dodatkowych kursów linii 
komunikacyjnej 823 w godzinach szczytu)  
Projekt uchwały przedstawił R. Kwieciński – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – otworzył dyskusję. 

Pan Andrzej Chmielewski – zawnioskował, aby do projektów uchwał dołączać 

przedmiotowe wnioski.  

Nastąpiło głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały. W wyniku głosowania (w 

głosowaniu wzięło udział 19 radnych) za przyjęciem uchwały głosowało 19 osób. Rada 



Gminy podjęła uchwałę nr XLVII/140/2022 z dnia 25 listopada 2022 roku w sprawie 

przekazania wniosku.  

 

III. Sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz Zastępca Wójta Pan Daniel Kulkowski - przedstawili 
sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym.  
 
IV.  Składanie ustnych pytań do Wójta. 
Pani Ewa Romik – poprosiła o udzielenie informacji na temat uczniów z wybitnymi 
osiągnięciami sportowymi oraz rozbudowy szkoły w Rotmance.   
Zastępca Wójta Pan Daniel Kulkowski - udzielił informacji na temat rozbudowy szkoły w 
Rotmance.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła informacji na temat wręczenia nagród 
uczniom z wybitnymi osiągnięciami sportowymi.  
Pani Weronika Chmielowiec – poprosiła, aby w skrzyniach z piaskiem znalazły się czerpaki, 
które umożliwią posypywanie.  
Pan Remigiusz Kwieciński – odniósł się do tematu dystrybucji węgla wśród mieszkańców 
gminy. Zapytał, czy przedsiębiorcy z naszej gminy, prowadzący składy węgla, zostali 
uwzględnieni jako dostawcy węgla.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła wyjaśnień dotyczących dystrybucji węgla.  
Pan Remigiusz Kwieciński – zapytał o stawkę za wozokilometr na rok 2023 w komunikacji 
gminnej; jakie kroki w kierunku oszczędności już zostały wykonane.   
Pan Andrzej Chmielewski – zapytał, czy gmina znajdzie środki na zlecony obowiązek 
raportowania odprowadzania ścieków i nieczystości.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na powyższe pytania.  
Zastępca Wójta Pan Daniel Kulkowski – udzielił dodatkowych wyjaśnień dotyczących 
oszczędności.  
Pan Janusz Sampolski – zapytał o wybór sposobu i cenę dystrybucji węgla. Poprosił o 
zaproszenie na spotkanie przedstawiciela firmy Orange w temacie światłowodu.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na pytanie. Odniosła się do 
tematu światłowodu. Poprosiła o informację, w jakim temacie Pan Janusz Sampolski 
chciałaby, żeby zaprosić przedstawicieli Wojewody.  
Pani Monika Rynkowska – zapytała, dlaczego diagnoza problemów uzależnień jeszcze nie 
powstała. Poprosiła o informację w zakresie zadania „Analiza możliwości utworzenia gminnej 
placówki wsparcia dziennego i ośrodka terapii uzależnień na terenie gminy”. Zapytała o 
postępowanie przetargowe na zimowe utrzymanie dróg w Borkowie; pływający pomost przy 
ul. Kasztanowej w Borkowie oraz automat z karmą dla kaczek.    
Zastępca Wójta Pan Daniel Kulkowski – udzielił szczegółowych informacji na temat 
zimowego utrzymania dróg w całej gminie.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – zapytał, czy wykonawca zimowego 
utrzymania dróg zobowiązany jest posypywać cały odcinek rejonu, czy tylko newralgiczne 
miejsca.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na temat diagnozy problemów 
uzależnień oraz utworzenia gminnej placówki wsparcia dziennego i ośrodka terapii uzależnień.  
Pan Jerzy Kornacki – zaproponował, aby przy okazji organizacji spotkania w temacie 
światłowodu zaprosić firmę Volta Communications.  
Zastępca Wójta Pan Daniel Kulkowski – odniósł się do tematu pływającego pomostu w 
Borkowie oraz automatu z karmą dla kaczek.  
Pani Weronika Chmielowiec – udzieliła wyjaśnień dotyczących automatu z karmą dla 
kaczek.  
Pan Janusz Sampolski – zapytał o spotkanie z Radą Rodziców w Przejazdowie.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
Pani Krystyna Białek – zgłosiła chęć uczestnictwa w spotkaniu na temat ul. Zaczarowanej w 
Rotmance.  



Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – poinformowała, że wszyscy Radni zostaną 
powiadomieni o takim spotkaniu.  
Pan Remigiusz Kwieciński – ponowił pytanie o stawkę za wozokilometr.  
Pani Wójt Magdalena Kołodziejczak – udzieliła odpowiedzi na pytanie.  
 
V. Sprawy sołeckie kierowane do Rady Gminy. 
Pani Jolanta Bielecka – poruszyła temat zimowego utrzymania dróg w Krępcu.  
 
VI. Odpowiedzi na ustne pytania skierowane do Wójta. 
Wszystkie odpowiedzi na pytania zostały udzielone w punkcie „Składanie ustnych pytań do 
Wójta”  
 

VII. Wolne wnioski Radnych. 
Pan Jerzy Kornacki – zaproponował, aby od kolejnej sesji punkt Rozpatrzenie projektów 
uchwał zawsze był omawiany na początku sesji.  
Wszczęto dyskusję w powyższym temacie, w której udział wzięli: Pan Remigiusz Kwieciński, 
Pan Jerzy Kornacki, Pani Weronika Chmielowiec.  
Wszyscy obecni Radni zaakceptowali propozycję Pana Jerzego Kornackiego.  
Pan Remigiusz Kwieciński – podziękował za uwzględnienie jego wniosku dotyczącego 
podawania ilości głosów przy opiniowaniu projektów uchwał.  
 
VIII. Zakończenie sesji Rady Gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Kowalski – w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad zamknął XLVII Sesję Rady Gminy Pruszcz Gdański. 
 
Sesja zakończyła się o godz. 12:06 
Protokołowała: Monika Biesik  


